
 ANTONIJA KOMAZLIĆ: 

 - Lijep pozdrav svima. 

 Nakon ovoga, nakon ovog uzavrelog pitanja komentara postavila bih, postavila bih 

pitanje koje se tiče aktivnosti i uspjeha koji se dogodio ovaj tjedan a to je bila obnova športske 

dvorane Osnovne škole Otok u Sloboštini u koju je uloženo pola milijuna eura.  

 S obzirom na cilj Grada Zagreba da u ovom mandatu značajno unaprijedi sustav sporta, 

sportske infrastrukture te školskog i amaterskog sporta zamolila bih za detaljnije obrazloženje 

što je do sada u ovom području realizirano, dakle koje su se školske dvorane do sada obnovile, 

koliko je sredstava do sada uloženo i koliko je planirano ulaganje do kraja mandata i dakle na 

koji način se ulaganjem u infrastrukturu planira unaprijediti područje amaterskog i školskog 

sporta koje je ključno zapravo za razvoj i zdravo okruženje djece i mladih. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala vama zastupnice. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Odgovor će dati zamjenica Dolenec. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite, zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Hvala vam zastupnice Komazlić na ovom pitanju. 

 Mislim da smo stav ove Gradske uprave o tome koliko nam je važan zapravo školski 

sport pokazali i time, naravno najviše investicijama o kojima ću sada nešto reći, ali i time da 

smo ovaj tjedan redovnu presicu Grada Zagreba upravo imali u Osnovnoj školi Otok koja ima 

potpuno obnovljene sportske dvorane, dakle obje, i veliku i malu. I tom prilikom jesmo o tome 

govorili ali doista mislim da se nije dovoljno ni čulo, ni uhvatilo i mislim da je izuzetno važno 

da svi znate mi ćemo u ovom mandatu preko 20 milijuna eura, 20 milijuna eura uložiti u 

postojeće školske dvorane Grada Zagreba. Već deset takvih je završeno, dakle bilo dogradnja, 

bilo ovako značajne zapravo adaptacije i obnove kakva je ova u Osnovnoj školi Otok od pola 

milijuna eura. Još dvije su sada u tijeku. Jednu od njih ja sam već ovdje na nečije pitanje 

odgovarala, a to je bila Osnovna škola Kajzerica koja je ujedno i srednja škola, III. Gimnazija, 

gdje provodimo sada investiciju od 1,5 milijuna eura. Isto je u tijeku sanacija dvorane 

Strojarsko-tehničke škole Fausta Vrančića. Ove godine ćemo iz proračuna još sanirati i u 

Osnovnoj školi Ive Andrića i u Osnovnoj školi Sesvetski Kraljevec sportske dvorane.  

I onda zapravo to nije sve jer jedna škola koja nema adekvatnu sportsku dvoranu i o kojoj se 

dugo govori u Gradskoj četvrti Brezovica, a to je Osnovna škola Stjepana Bencekovića, također 

mogu najaviti da ćemo ovo ljeto raspisati nabavu za izvođača radova da ta škola dobije sportsku 

dvoranu a čime ćemo omogućiti i dogradnju same škole sa jednim brojem novih učionica i 

značajno unaprijediti zapravo situaciju u Osnovnoj školi Stjepana Bencekovića.  

Tako da 20 milijuna eura samo na postojeće dakle dvorane, njihovu dogradnju i obnovu a i 

izgradnja novih dvorana poput ove Stjepana Bencekovića mislim da ćemo i u tom području 

zapravo ostvariti nekakav povijesni rekord investicija jer doista smatramo… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …kao što ste rekli da je zapravo školski sport… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. 
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 DANIJELA DOLENEC: 

 - …izuzetno važan za ukupno zdravlje mladih i djece. Hvala. 

 


